

news 2016

slat pip
intro control
yo poller yo shot
mir X poller

IP44.de outside lighting

Marienstraße 13 . 33378 Rheda-Wiedenbrück . Germany

T +49 5242 5797-0 . F +49 5242 5797-10

welcome@IP44.de . www.IP44.de

shot

Design: Sebastian David Büscher

Lichtquelle und Lichtobjekt in einem: Die massive Lichtkugel mit fortschrittlichem Innenleben lässt sich auf dem Ring frei in jede Himmelsrichtung positionieren. shot, der Charakterdarsteller unter den Bodenleuchten.

Light source and light object in one: the solid ball of light with highly advanced interior can be freely positioned on the ring in any direction of the compass. shot, the floor luminaire with a real character.

230V Power LED | 15 W | 1350 lm | 3000K warm white | EEC 





yo

Design: Klaus Nolting

Eine Leuchte wie ein Victory-Zeichen: yo, das klassische Up- und Downlight in klarer Y-Form. Mit ihren sanften Rundungen erzeugt yo eine weiche Wallwasher-Ausleuchtung und damit ein wunderbar blendfreies Lichtbild.

A luminaire like a victory sign: yo, the classic up- and downlight with a clear Y-shape. yo with its gentle curves generates soft wallwasher illumination with a wonderfully glare-free lighting effect.


230V Power LED | 13,7 W | 865 lm | 3000K warm white | EEC 

yo poller

Design: Klaus Nolting

Kann eine Leuchte tatsächlich wegweisend sein? yo ist es zweifelsohne. Der leicht ansteigende Winkel der Lichtaustrittsflächen sorgt für eine perfekte Lichtverteilung. Mit ihrer kontinuierlich zunehmenden Leuchtdichte weist der yo poller allorts sicher den Weg.

Is it really possible for outside luminaires to show the way ahead? yo certainly fits the bill. The slightly increasing angle of the light output surfaces permits perfect light distribution. yo poller with its continuously growing luminance reliably shows the way, always and everywhere.

230V Power LED | 13,7 W | 865 lm | 3000K warm white | EEC 






intro control

Design: IP44.de

Als Leuchte mit integriertem Bewegungsmelder sowie identischen Proportionen stellt die intro control die perfekte Ergänzung zur Wandleuchte intro dar. Tagsüber ein eleganter Würfel mit gerundeten Kanten, verwandelt sie sich bei Bewegung in einen echten Lichtblick.

intro control has identical proportions to the intro and has an integrated motion detector. It is thus a perfect match for the intro wall luminaire. By day an elegant cube with rounded edges, on detecting movement it becomes a real bright spot.

230V Power LED | 8,3 W | 610 lm | 3000K warm white | EEC 

IP44.de outside lighting°

shine
on
me.






slat

Design: Klaus Nolting

slat stellt sich in eleganter Weise auf jede lichttechnische Situation ein: Zwei unabhängig voneinander drehbare Wallwasher sind stufenlos verstellbar. Ein echtes Lichtwerkzeug für jede Fassade!

slat adapts elegantly to the specific lighting situation, with two fully variable, independently rotating wallwashers. A genuine lighting tool for every facade!

230V Power LED | 16,8 W | 1156 lm | 3000K warm white | EEC 





slat




mir X poller

Design: Klaus Nolting

Die Pollerleuchte mir X ist ein klares architektonisches Statement. Die Leuchte erzeugt durch die vier im Kopf verarbeiteten Power-LEDs eine absolut blendfreie 360° Beleuchtung des Bodens.

The bollard mir X makes a clear architectural statement: with the four power LEDs integrated in the head, the luminaire produces absolutely glare-free 360° illumination on the ground.

230V Power LED | 10,8 W | 660 lm | 3000K warm white | EEC 





pip

Design: Klaus Nolting

Pure Geometrie in einer einzigen Leuchte: Der kugelförmige Leuchtkörper der pip ist axial drehbar gelagert und scheint in der kubischen Grundform zu schweben. Die Flexibilität dieser formschönen Leuchte setzt jedes Objekt ins beste Licht.

Pure geometry in a single luminaire: pip's spherical luminaire body is pivot-mounted in the axial plane and seems to hover in the basic cube shape. The flexibility offered by this attractive luminaire puts every object in the best light.

230V Power LED | 6 W | 528 lm | 3000K warm white | EEC 